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 6/2021מספר    מליאה מן המניין ישיבת  

 :   נוכחים 

 מ"מ ראש העירייה   -   מר שמחה יוסיפוב  •

 סגן ראש העיר    -   מר אלי אנקונינה   •

ז   •  חבר עירייה    -   מר משה אבועזי

 חבר עירייה    -   מר רחמים ראובן   •

 חבר עירייה    -   מר אברהם כהן   •

 חבר עירייה   -   עו"ד נוח שמאילוב   •

 

 חסרים: 

 סגן ראש העיר    -   מר ארקדי גדילוב   •

 חבר עירייה   -   מר אבניל אילזירוב   •

ן   •  חבר עירייה    -   מר משה ביטו

 חבר עירייה    -   מר יוסי כדורי   •

 חבר עירייה   -   מר יצחק תורג'מן   •

 חברת עירייה   -   גב' ילנה זסלבסקי   •

 משתתפים:  

 מנכ"ל העירייה    -   מר רחמים צאלח   •

 גזבר העירייה    -   מר עדיאל ישראלי   •

 יועץ משפטי   -  עו"ד אריאל ארונוביץ  •

 עוזר ראש העיר     -   מר אלברט חזגילוב   •
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 על סדר היום:
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 פרוטוקול 

 )הישיבה התחילה לאחר המתנה של חצי שעה( 

 2022צו הארנונה הכללית לשנת הכספים   .1

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

ערב טוב לכולם. אני מצטער שחברי מועצה בודדים שנמצאים בחופשה, לא ידענו  

ולכן זימנו ישיבה, אבל אין מה לעשות, אנחנו צריכים להמשיך ולעבוד. יש נושאים  

  .  שאנחנו חייבים לאשר אותם, לכן אנחנו לא יכולים לדחות, לצערי

כ  אבל  הבאות,  לישיבות  נביא  שאנחנו  נושאים  עוד  בוודאי  חייבים  יש  אנחנו  עת 

 לאשר את צו המיסים של עיריית אור עקיבא. 

..  ב  י, למעט את התוספת של מדינה, של .  , זה הכול.  1.92%צו אין שום שינו

שום   עושים  לא  שהכול  שינויים אנחנו  ונקווה  מאשרים  פשוט  אנחנו  דבר,  שום   ,

 יהיה בסדר.  

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

 הפרגולות? ומה קורה עם  

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

,    מועצה משה ביטון רצה להעלות ה חבר    והוא לא נמצא. אני מציע,  אותו

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

ן    בצו המיסים.  בזה  לא, אנחנו נעלה את זה בצו המיסים, כי החוק מחייב לדו

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

ה  לך.  אסביר  פרגולות,  אני  עבור  גובים  למעשה  שאנחנו  המשפטי  מהיועץ  בנתי 

 אלי מעלה את הנושא של הפרגולות עם הגג השקוף. 

אפשרות   כרגע  לנו  ן  אי הנושא,  את  בדקתי  את  ל אני  הפרגולות  בטל  גג  חיובי  עם 

 ף. שקו 

נכסים  סקר  לעשות  חייבים  ואנחנו  נכסים  ,  מאחר  סקר  את  נוכל  עם  לעשות  גם 

 פרגולות שקופות, כדי    הבדיקה הזו, של אותן 
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 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 . ן י  אני רוצה להתייחס לעני

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

זה   את  לאשר  צריך  בעד.  אנחנו  הזה,  בנושא  הזה  הנושא  הגזבר  עם  גם  דיברתי 

 עם היועץ המשפטי והוא גם התייחס לנושא הזה.  גם  על פי החוק. דיברתי  

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 תן לי, אני רוצה להתייחס לזה.  

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 .  בבקשה, אלי

 : סגן ראש העיר   , אנקונינה מר אלי  

לשנת   זה  2019עד  אם  לפרספקט,  קשר  שום  בלי  פרגולות,  עבור  גבו  רשויות   ,

 שקוף, לא שקוף, אם זה אטום. 

לא    2018בסוף   הפרגולה  שאם  כתוב  במפורש  שם  והחוק  לחוק  תיקון  נעשה 

לחנייה,   משמשת  לא  היא  אם  החוק,  נוסח  את  לקרוא  יכול  אני  לחנייה,  משמשת 

 או למחסן, 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 גג שקוף. בעלת  שקופה,  רק  אבל  

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

, כן. אבל תדע לך, אור עקיבא,   כן

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 אני לא ראיתי הרבה באור עקיבא עם גגות שקופים.  

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 לא, לא. 

 : וב, מ"מ ראש העירייה מר שמחה יוסיפ 

ין את זה.    אני רוצה לצי
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 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

בלי   גם  פרספקט,  בלי  גם  גגות,  עבור  גובה  העירייה  עקיבא  באור  שתבינו,  כדי 

 ואנשים משלמים.    שקוף 

בא ואומר שאתה לא צריך גרמושקה,  ש ,  101נעשו שני תיקונים בחוק, תיקון אחד  

תשריט  מכין  אתה  כלום.  צריך  לא  ובנייה,  לתכנון  וועדה  צריך  תצהיר    לא  עם 

 ומעביר את זה בוועדה, אתה מקבל אישור. 

שיש   מי  הזאת,  התקנה  את  אישרה  הכנסת  ממשלה,  החלטת  יש  הארנונה,  לגבי 

לחנייה  ולא  למחסן  משמשת  לא  שהיא  העיקר  חשוב,  ולא  פרגולה,  היועץ  לו   ,

  ,  המשפטי

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 צריכה להיות שקופה, אלי, אתה, אתה חייב לדייק,  הפרגולה  

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 לא, לא, אני יכול להגיד לך מה שכתוב.  

 הפרגולה בנויה מחומרים קלים, אינה משמשת לחנייה ולאחסנה, או לשימוש, 

 : חבר עירייה   , ראובן מר רחמים  

 מה היא פרגולה? 

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 אה, פרגולה? 

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 

 .  שקוף זה לא פרגולה, לדעתי

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 , משהו שקוף. ס לא, לא, הוא כותב גם. פה בכלל התיקון לחוק זה פרספק 

 : ה מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העיריי 

 . ן, פרספקט לבן  נכו

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 
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ן ובנייה, זה עד   .   50%פרגולה בחוק תכנו י  קירו

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 הקירוי שעל הפרגולה עשוי מחומר פלסטיק שקוף בלבד? 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 שקוף. 

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 הוציאו טופס עם כל התיאור של החוק, מה מותר. בחדרה, הם  

על   מטר  פרגולה של שמונה  לך  יש  עם שרטוט,  תצהיר  להכין  לכתוב,  צריך  אתה 

שש מטר, להעביר את זה לעירייה עם תשריט, העירייה שולחת פקח, הפקח רואה  

שהפרגולה הזאתי, היא, או שהיא בלי פרספקט, או שהיא עם פרספקט, היא לא  

 .  אטומה לגמרי 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

שקוף.   ולא  סגור  אטום,  גג  עם  אבל  אטומה,  להיות  לא  יכולה  היא  הפרגולה  לא, 

 שקוף. שאנחנו מדברים עליה חייבת להיות עם גג  

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 

 .  ס באור עקיבא מחייבים גם בלי פרספק 

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 לחייב דבר כזה? איך אפשר  

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 

 חייבו אותם. 

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

, איך תחייב,   י  אם אין לך כיסו

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 

 היה חיוב בכל הנושאים.   2018לא, עד  

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 
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,  18, חסר לו  2019לא, הוא אומר, עד   '19  .  ' כבר התחילו

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 

אביהו סבדיה, זיכרונו לברכה, הוא בא אלי לקבלת קהל, אומר לי, יש לי פרגולה  

אותו,   לפתור  אז  סיפור  לי  והיה  בוא תראה, הלכתי לשמה  לסוכה.  רק  שמשמשת 

 כי החוק לא היה ברור. 

.  נע   2018אבל בסוף    שה שינוי לחוק, אנחנו צריכים לפעול לפי החוק, וזהו

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

, בוא נשמע ייעוץ משפטי, ואחר כך נחליט.   הבנתי אותך, אני

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 טוב, אני רוצה לעשות סדר. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 נקבל החלטה פה. 

 י: יועץ משפט ,  אריאל ארונוביץ עו"ד  

אעשה   אני  אז  הזה,  בנושא  שקורה  מה  של  הבנה  ואי  קונספציות  דיס  הרבה  יש 

לא   הארנונה.  ומישור  והבנייה  ן  התכנו מישור  בין  נפריד  בוא  כול,  קודם  סדר. 

 קשורים אחד לשני. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 . ן  נכו

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

בו  ההג  שרב  אבל  לחלוטין,  מכוסה  להיות  שחייב  משהו  לא  היא  פרגולה  של  דרה 

 הכיסוי על הלא מכוסה. 

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 

40% . 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 לפחות.    40%
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 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 לא מכוסה.   40%לא מכוסה, עד    40%

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 .  כן

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 מכוסה.   60%

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 . ן  נכו

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 לא מכוסה, זה כבר לא פרגולה.   60%- מכוסה, ו   40%אם יש לך  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

צו   לפי  אצלנו,  ו,  עכשי י.  עשו זה  חומר  מאיזה  לך,  יש  מה  משנה  לא  ואז  ן,  נכו

ומשהו שנים האחרונות כנראה. כל סוג של    20- הארנונה, מאז ומתמיד, לפחות ב 

 פרגולה, כמו שאמרנו כרגע, אוקי? שהוא  סוכך מהסוג הזה מחויב, ובלבד  

או  החוק  עליו?  מדברים  שכולם  בחוק  נוי  השי מה  עשה,  החוק  שבמקום,  מה  מר 

שערב   מקומית  רשות  לגבי   , א' קטן  בסעיף  האמור  אף  על  החוק,  מתחיל  ככה 

פרסומו של חוק באיזשהו תאריך, לא נכלל לפי החלטתה בדבר הארנונה הכללית  

 לה כחלק מהנכס.  ל שטח המצ 

ו  כלומר,   עכשי ואומר,  החוק  בא  מחויבות,  היו  לא  פרגולות  שבהם  מקומות  לגבי 

עם  אם   אותן  ולא תשתמש  כיסו מכסה  נחייב  בהן  י שקוף  לא  לחנייה,  או  לאחסנה 

 עליהן. אותך  

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

 אחסנה, היא תשמש ל אבל אם  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

ולכן   ומתמיד,  מאז  חייבנו,  עקיבא  באור  מההתחלה.  חייבת  שלא  בתנאי  זה  אבל 

  .  הסעיף הזה לא רלוונטי
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 : ראש העיר סגן    , מר אלי אנקונינה 

 לא, הם שינו את החוק. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 חברים, אני מסביר לכם מה החוק אומר, זה החוק. 

ו, מה אפשר לעשות  לקבל    ? עכשי צו הארנונה  פסוק. אפשר במסגרת  סוף  לא  זה 

אבל   פרגולה.  של  בארנונה, שטח  שמחויב  נכס  מתכולת  מוציאים  החלטה שאתם 

קו  גם  שהסברתי  מבסיס  כמו  מקצצים  שאתם  ברגע  הישיבה.  ולפני  לכן  דם 

 הארנונה, משרד הפנים ידרוש מכם להראות מאיפה אתם מחזירים את הארנונה. 

 מר עדיאל ישראלי, גזבר העירייה:  

 אני רוצה להגיב גם לנושא הזה. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 כי אתה בעצם מפחית את ההכנסות של הרשות.  

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

 אבל אתה לא צריך להעניש אנשים. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 שנייה, אני לא סיימתי, אני לא מאשים אף אחד. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 תן לו לסיים. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

את   מקטין  שאתה  ברגע  וקרה.  חדה  מאוד  בצורה  זה  על  מסתכל  הפנים  משרד 

עוגת ההכנסות של הרשות, כל עוד אתה לא מקטין גם את ההוצאות שלה, משרד  

, אני רוצה לראות שאתה    הפנים אומר, אתה בעצם יוצר עכשיו איזשהו  , ולכן ן גירעו

 מחזיר את ההכנסה הזאת.  

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

 אחד לא צריך להיענש, אף  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 
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 הייתה פנייה של הרשות,  

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

ן, זה שאנחנו צריכים לאזן תקציב ארנונה, התושב   זה שאור עקיבא נמצאת בגירעו

 לא, 

 מר עדיאל ישראלי, גזבר העירייה:  

הפנים ומשרד הפנים אמר חד  ' למשרד  15,  2014הייתה פנייה של הרשות משנת  

כמו   בעלויות,  להוזיל  שרוצים  בהבראה  ברשות  בעלויות,  להוזיל  שכדי  משמעית, 

שאריאל אמר. יש להעלות את תעריף המגורים בצורה משמעותית, כדי לאזן את  

 הרשות. 

ושתיים,   אחד.  זה  האזור,  לשאר  ביחס  יקרים  לא  כאן  הארנונה  גם שתעריפי  מה 

 גם לא גבוה.  אחוז הגבייה כאן הוא  

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

 זה לא בעיה של התושבים. 

 מר עדיאל ישראלי, גזבר העירייה:  

בתוכנית   רשות  לגבי  אמר  הפנים  שמשרד  מה  את  אמרתי  רק  אני  בסדר,  הכול 

 הבראה. 

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

חוק  ויצא  החוק  לפי  שעובדים  אלה  שכל  אותי,  לעצבן  שמתחיל  אחד  דבר    יש 

 לטובתם, הם צריכים להיענש על משהו אחר. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

, אני מציע,    אני מציע, אבי

 )מדברים יחד(  

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 אני מציע, 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 הרשות פנתה למשרד הפנים,  
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   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

  ,  הבנתי. כן

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 אנחנו נבקש מהתושבים שיפנו אלינו, שיפנו אלינו, למי שיש פרגולה שקופה.  

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 לא נגבה. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 לא, לא,  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 אתה לא יכול. 

 : מ"מ ראש העירייה מר שמחה יוסיפוב,  

תצהיר,   וייתן  יודיע,  ו הארנונה  לאגף  יגיע  שהתושב  שקופה,  פרגולה  שיש  למי 

ויבוא,   יבדוק את הנושא  ואז  את  לנו  יאשר  אנחנו נשלח בן אדם, עובד שלנו,  זה, 

 לא נגבה ממנו. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

א  ממנו.  לגבות  אותך  מחייב  שלך  הארנונה  צו  יכול,  לא  אז  אתה  משנים,  אתם  ם 

 תראו איפה אתם מחזירים את ההכנסה הזאת. 

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

 . ין אותנו  לא מעני

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 אין לך. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 זה לא משנה, שמחה, כמה יש או אין, משרד הפנים,  

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 

כולל   לא  נכתוב  מגורים  בתי  של  בנושא  המיסים,  צו  את  נאשר  אנחנו  שמחה, 

 פרגולות, על פי סעיף. 
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 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 אפשר אבל,   אין בעיה, 

 )מדברים יחד(  

 : העירייה מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש  

 כולל פרגולות שקופות. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 .  מה שתחליטו, אפשר, אבל צריך להחזיר את ההכנסה הזאת מאיפשהו

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 אבל אין לך הרבה פרגולות שקופות, אין לך. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

יכול   הפנים  משרד  משנה,  לא  הורדת  זה  אם  מאיפה    100שגם  תראה  אז  שקל, 

 שקל.   100אתה מחזיר  

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 

 אריאל, סליחה, אפשר שנייה, בבקשה? 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 בבקשה.  

 : חבר עירייה   , מר רחמים ראובן 

היא   פרגולה  אחד  שמצד  להגיד  אפשר  אי  אחד,  ועוד  אחד  לחבר  לא  אפשר  אי 

פרגולה   שני,  מצד  בגג  פרגולה,  לגבות  שמכוסה  יכול  לא  אתה  כי  עליה שקוף,   ,

 , אתה גובה, כי אתה עושה בו שימוש. 60%- אתה לא עושה בו שימוש. על אטום ה 

 על מה אתה גובה פה? אתה גובה פה על כלום. 

 י: יועץ משפט ,  וביץ עו"ד אריאל ארונ 

 רמי, אנחנו לא מתווכחים במישור של, 

 )מדברים יחד(  
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 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 בוא, בוא, תקשיב, אנחנו נמצאים גם לפני תוכנית הבראה. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 .  כן

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

את   אמרתי  נצטרך,  אנחנו  הבראה  בתוכנית  יודע,  לא  אני  לראות,  חייבים  אנחנו 

החלטות משמעותיות, החלטות יהיו לא קלות, לצערי הרב, אבל  לקבל  זה, נצטרך  

אנחנו פה נהיה חייבים להיות אמיצים, כי אנחנו חייבים להבריא את העיר, העיר  

 קשה, ואנחנו חייבים להבריא את העיר.   במצב 

אמ  כדי  אני  קשה  אעבוד  ואני  פעם,  עוד  זה  את  אומר  ואני  פעם  לא  זה  את  רתי 

הכול  אני אעשה  זה.  את  אומר  אני  העיר,  את  פעם אחת  להבריא  זה  , עשיתי את 

 ואני אעשה את זה פעם נוספת. 

אנחנו   לו,  לתת  כול  קודם  צריך  לתושב  שמגיע  מה  אבל,  בעיה.  שום  אין  ולכן, 

 נתמודד עם זה. בסדר?  

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

 שמחה, אתה צודק, אין הרבה שקוף. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

  ,  אנחנו

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 אתם מבצעים, מה שנקרא כרגע, הפחתה, 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 הפחתה, בסדר, הפחתה. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 הזאת היא חריגה, היא לא תאושר על ידי משרד הפנים. ההפחתה  

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 אין בעיה, בוא נבדוק. 
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 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 אין בעיה, בבקשה. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 אני מציע, 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 בסדר. אני בעד שתנסו, זה  

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 . שקופות ה פרגולות  חיוב של כל ה   אני מציע, אנחנו נבטל 

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 תכתוב מגורים, לא כולל פרגולות שקופות. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

כ  , כל הגגות  לנו כמעט כאלו ן  יודע שאי ואני  מעט, הם  מגורים, כשבתוך המגורים 

 עם חומר קשיח וחומר לא שקוף. 

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 ואם יש מרפסות שמשמשות,  

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

זה לא משמעותי, לפי דעתי. אנחנו חייבים לקבל החלטה ולאשר את זה ככה, זה  

 הכול.  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 זו להעביר במשרד הפנים. אתם תצטרכו את ההפחתה ה 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

ואז אנחנו, ואז אני אשבור את הראש, בתוכנית הבראה, איך פותרים את הבעיות  

 האלה. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

ן לי בעיה, בשמחה.    אי
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 )מדברים יחד(  

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

לא   עבור  מבחינת ההגינות,  גובים  לא  בנימינה, חדרה,  להיות שפרדס חנה,  יכול 

 זה ואור עקיבא תגבה, למה? כי אנחנו בגירעון? 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

, אני לא מסתכל על,   אלי

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 התושב צריך להיענש? 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

, אני לא מסתכל על אחרים,    אלי

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 .  לא, כי כולם וויתרו

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

עקיבא   באור  מקנאים  היו  פעם  לך,  אגיד  אני  אחרים.  על  מסתכל  לא  אני   , אלי

פי   על  לפעול  צריכים  אנחנו  אבל  זה,  על  מדבר  לא  אני  מקנאים.  היו  גם  בגדול, 

 החוק אומר שפרגולה שקופה, עם גג שקוף לא גובים, לא גובים.   החוק. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 רק אם לא גבית בעבר, זה מה שהחוק אומר. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 לא משנה, אבל אנחנו באים היום, מודיעים שאנחנו מקבלים החלטה, 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 אתם רוצים לקבל החלטה לבצע הפחתה חריגה. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

הפחתה חריגה לפרגולה שקופה. ותושב צריך לבוא, לתת תצהיר, תעשה בדיקה.  

גורף  לא  אומרת,  זאת  יאושר.  רק  מכן  יישלח  .  לאחר  וגם  תצהיר,  כותב  הוא  לא, 

 עובד, ייבדק ולאחר מכן תקבל את הפטור. 
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 י: יועץ משפט ,  ארונוביץ   עו"ד אריאל 

אפשר לעשות איך שאתם רוצים, צריך לקבל היום החלטה להעביר למשרד הפנים  

אז   יאשר,  הפנים  משרד  אם  הפנים,  שמשרד  ואחרי  הזאת  הבקשה  עם  הצו  את 

 אפשר יהיה לבצע את ההפחתה. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 בסדר גמור. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

אי   זה  בשלב  ברור.  שיהיה  רוצה  אני  רגע,  הפחתה.  לבצע  אפשר  אי  זה  בשלב 

 אפשר לבצע את ההפחתה ואי אפשר לא לגבות את זה. בסדר? שיהיה ברור. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 בסדר, בסדר.  

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

 אנחנו לא מחכים שיאשר משרד, 

 י: יועץ משפט ,  ארונוביץ עו"ד אריאל  

 אבל זה החוק. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 אנחנו נפעל,  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 . ן י  משרד הפנים לא אישר את זה עדי

   : חבר עירייה ,  מר אברהם כהן 

 הוא אישר, 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 ממשרד הפנים. אבי, אבל אתה חייב לקבל אישור  

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 אנחנו במליאה מאשרים? 
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 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 מאשרים. 

 : סגן ראש העיר   , מר אלי אנקונינה 

 את הצו? שמה שכתוב בתי מגורים לא כולל פרגולות שקופות.  

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 מי בעד? 

 : אש העיר סגן ר   , מר אלי אנקונינה 

 כולם בעד. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

 מי נגד?  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 נעביר את זה למשרד הפנים ונראה מה עושים. 

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

  . , סיימנו  יש עוד הצעות נוספות בנושא הזה? זהו

 

 החלטה: 

 הוחלט פה אחד לאשר את צו הארנונה המוצע. 

 

 

 

 מר רחמים צאלח   מר שמחה יוסיפוב 

 מנכ"ל העירייה   מ"מ ראש העירייה 

   

 



 6/2021מספר  מן המניין  שלא  מליאה  ישיבת  

 (                                               30.6.2021, התשפ"א ) ב' בתמוז יום רביעי,  

 19 תומלל על ידי המרכז הישראלי לתמלול והקלטה  

 קובץ החלטות 

.. החלטה: הוחלט פה אחד לאשר את צו הארנונה המוצע.  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18 

 


